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Abstract (en)
The device for driving insulating panels (4) into masonry (30) consists of a pneumatically, hydraulically or electrically driven impact hammer (1),
the impact piston (2) of which acts, via a clamping jaw (3), on one end face of the insulating panels (4). The clamping jaw (3) is constructed with
a shaft (7) which is guided in a guide channel (9) of the impact hammer (1), and with a bill (8) which receives the insulating panels (4). To shorten
the overall length of the device and reduce the risk of the tool fracturing, the guide channel (9) in the impact hammer (1) is constructed cylindrical
with only a slightly smaller diameter than the impact piston (2), and the shaft (7) has the same diameter, without a step, from the impact piston
(2) up to the point of transition to the bill (8) of the clamping jaw (3). In addition, the guide channel (9) is of shortened design, omitting a device for
securing the tool against falling out. The impact hammer (1) can be arranged, so as to be horizontally fixed but vertically adjustable, on a chassis
(18) provided with wheels (22) and of horizontally extending axis. A pneumatic or hydraulic actuating cylinder (25) is provided for supporting the
chassis (18). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung zum Einschlagen von Isolierplatten (4) in Mauerwerk (30) besteht aus einem pneumatisch, hydraulisch oder elektrisch
angetriebenen Schlaghammer (1), dessen Schlagkolben (2) über eine Einspannbacke (3) auf eine Stirnseite der Isolierplatten (4) wirkt. Die
Einspannbacke (3) ist mit einem in einem Führungskanal (9) des Schlaghammers (1) geführten Schaft (7) und einem die Isolierplatten (4)
aufnehmenden Schnabel (8) ausgebildet. Um die Gesamtlänge der Vorrichtung zu verkürzen und die Bruchgefahr des Werkzeuges zu verringern, ist
der Führungskanal (9) im Schlaghammer (1) zylindrisch mit nur wenig kleinerem Durchmesser als der Schlagkolben (2) ausgebildet und weist der
Schaft (7) vom Schlagkolben (2) bis zur Übergangsstelle in den Schnabel (8) der Einspannbacke (3) ohne Absatz den gleichen Durchmesser auf.
Außerdem ist der Führungskanal (9) unter Weglassung einer Einrichtung zur Sicherung des Werkzeuges gegen Herausfallen verkürzt ausgeführt.
Der Schlaghammer (1) kann auf einem mit Rädern (22) versehenen Fahrgestell (18) mit horizontal verlaufender Achse horizontal ortsfest aber in
vertikaler Richtung verstellbar angeordnet sein. Für die Abstützung des Fahrgestells (18) ist ein pneumatischer oder hydraulischer Stellzylinder (25)
vorgesehen. <IMAGE>
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